ELUB 1C

Welcome to the luxurious world of CLUB ic lifestyle privileges. In this booklet, you will discover a new collection of lavish and exciting offers covering shopping, dining and more at ifc mall.

Besides these exclusive year-round benefits, a series of seasonal surprises will be arranged and a host of private events catering to a kaleidoscope of lifestyle interests will be organised for you. Stay tuned for these delights and invitations!

As you shop in ifc mall, you are on the road to an uplifted CLUB ic membership status and more unique privileges (Please refer to Page 3).

Embark on the journey and let us pamper you with indulging sophistication.

Thank you for your continuous support and patronage. We look forward to seeing you again soon at ifc mall.

軟迎 進入 CLUB ic 的禮遇國度。各項尊貴優越的購物和餐飲禮遇已一一詳列於此小冊子內,讓您盡享ifc商場的時尚瑰麗品味。

貴為 CLUB ic 的會員,您除可全年尊享這一系列的生活禮遇外,我們亦會不時為您安排各式各樣的驚喜及舉辦不同形式的會員活動,讓您的生活更臻時尚完美。

從您於 ifc 商場購物的那一刻開始,您亦即展開了CLUB ic的會員升級旅程,邁向更優尚獨特的禮遇(詳情請参閱第3頁)。

踏進 CLUB ic 的專屬國度,讓我們為您締造一連串極致非凡的新體驗。

我們衷心感謝您的支持,並熱切期待您再次光臨 ifc 商場。

Hues of refinement, the scent of class;
Encapsulating the finest,
For you to see
Treasures of indulging sophistication.

CLUB ic, a name inspired by ifc mall's "I See" commitment, takes the pledge to a higher level for you.

I see things on a different level,
where exclusive privileges reward elevated taste,
style and sophistication reach new heights,
a private lobby and dedicated service celebrate higher standards,
and my every visit to ifc mall is an uplifted experience.

What others look up to, fills my eyes.
What many can only glimpse, I see.

CLUB ic – A PRIVILEGE IN EVERY MOMENT.

DELIGHT IN A JOURNEY THROUGH THE DELUXE WORLD OF CLUB ic

There are 6 CLUB ic membership tiers: **Lifetime**, **Black**, **Platinum**, **Gold**, **Purple** and **Green**. New CLUB ic member will receive a Green membership on the day of registration. After that, the membership level will be reviewed daily and reflected on the next day based on the accumulated ifc Points required for upgrade in the same calendar year.

CLUB ic 的會籍分為 6 個類別: **Lifetime、Black、Platinum、Gold、Purple** 及 **Green**。新會員於登記當日將會獲得 **Green** 會籍。其後,會員之會籍類別將根據同一年度累積之 ifc 積分於翌日更新。

Membership 會籍	Required Accumulated ifc Points in the Same Calendar Year for Upgrade 同一年度累積之ifc積分	Membership Validity 會籍有效期	
Lifetime	By invitation only 僅限個別被邀請人士	Evergreen 永久	
Black	>600,000 ifc Points 積分	The membership level will be renewed daily and reflected on the next day 會員之會籍類別將根據同一年度累積之ifc積分於翌日更新	
Platinum	300,000-599,999 ifc Points 積分		
Gold	150,000-299,999 ifc Points 積分		
Purple	10,000 ifc Points within 30 days~ 30日內累積10,000 ifc積分~		
Green	Register via "ifc mall (Hong Kong)" app* 於 ifc 商場手機應用程式登記*	Evergreen 永久	

[~] Only spending made upon competition of membership registration and successfully registered within 30 days in the same calendar year will be counted.

Note: CLUB ic Membership will be updated to Green upon absence of spending record over a period of two full calendar years. Each Member can earn a maximum of 3,000,000 ifc Points per Eligible Receipt.

備註:如會員於連續兩個年度期間沒有任何消費紀錄,其 CLUB ic 會籍將被更新為 Green 會員。每位會員於每張合資格單據最多可赚取 3,000,000 ifc 積分。

[~] 只適用於成功登記成為 CLUB ic 會員後30日內簽賬並成功登記的同一年度消費。

As our honorable CLUB ic member, you are pampered with exceptional privileges from us: 作為尊貴的CLUB ic會員,您可以享有一系列為您而設的專屬禮遇:

	Lifetime	Black	Platinum	Gold	Purple	Green
ifc Dollars conversion* (Please refer to Page 5) 兑换ifc Dollars* (詳情請參閱第5頁)	•	•	•	•	•	
Contactless parking service and complimentary parking privilege by ifc Points' 免觸式泊車服務及以iíc積分換領泊車優惠'	•	•	•	•	•	•
Complimentary parking offers 免費泊車優惠	2 hours daily 每天2小時	2 hours daily 每天2小時	1 hour daily 每天1小時			
Redeem gifts with available ifc Points 以可用ic積分 換領尊屬獎賞	•	•	•	•	•	•
Exclusive event and experience invitations 獨家活動及體驗邀請	•	•	•	•	Subject to events 限個別活動	
Year-round access to CLUB ic Lobby (Each member may enjoy CLUB ic Lobby once per day) 全年享用CLUB ic Lobby (每位會員每日可享用CLUB ic Lobby乙次)	•	•	36 times per year 每年36次	12 times per year 每年12次		
Year-round shopping and dining privileges (Please refer to Page8) 尊享全年購物及餐飲優惠 (詳情請參閱第8頁)	•	•	•	•	•	
2x ifc Points in birthday month# 生日月份享2倍 ifc 積分#	•	•	•	•	•	
Birthday Surprise 生日驚喜	•	•	•	•		
Affiliated Membership 申請附屬會籍	•	•	•	•	•	

^{*} Corresponding ifc Points will be deducted immediately upon successful conversion of ifc Dollars and redemption of ic Rewards or parking privileges.
* 相應之ic積分會於成功兌換ifc Dollars,換領ic積分要質及/成泊車應惠後被即時扣除。
* If a Green Member has been updated to Purple or above tier in his/her birthday month, he/she is entitled to enjoy 2x bonus ifc Points for the eligible spending(s) made and uploaded on ifc app after their membership status has been updated within the birthday month.
* 如Green循章放生日月份內升級成為Purple或以上會員。該會員於型日所登記年月月份內之合資格消費可享有2倍ifc積分。
ifc may revise or update these privileges and terms and conditions from time to time without prior notice.
ifc可不時修訂或更新會員機遇及條款及細則・総不另行週知。

MAKE EVERY PURCHASE REWARDING

participating merchant in ifc mall will earn you ifc Points - with every Hong Kong dollar spent, you will earn one ifc Point. Each Member can earn a maximum of 3,000,000 ifc Points per Eligible Receipt. The registered

Pay、AlipayHK、BoC Pay、PayMe、WeChat Pay HK及拍住賞)作合資格消費*,每簽賬港幣1元,即可獲得 1個 ifc 積分。每位會員於每張合資格單據最多可賺取 3,000,000 ifc 積分。會員登記姓名須與有關消費所使用之 電子簽賬存根上的姓名相同。

*Eligible Spending applies to retail transactions made by way of electronic payment (credit card, debit card, EPS, Octopus, Apple Pay, Google Pay, AlipayHK, BoC Pay, UnionPay, PayMe, Tap&Go and WeChat Pay HK) only at ifc mall, which includes all retail and food & beverage outlets listed from time to time on the official ifc mall website and mobile app.

The amount of Eligible Spending is based on the net spending amount, which is the final amount as shown on the electronic payment slip. The use of any discount offers, cash rebate and any forms of credit card rebate dollars like cash dollars will not be taken into account. In particular, Eligible Spending does not include any of the following spending at ifc mall: (i) spending at a Apple Store, Four Seasons Place, (ii) spending on or through telecommunications services, or banking or currency exchange services, a (iii) spending on car parks, (iv) store credits, purchase of cash vouchers, purchase of or adding value to store-value cards (including the unauthorised or fraudulent transactions, transactions recorded by hand written payment slip and any transactions without electronic payment slips and/or merchant sales receipts), (vi) online purchases, mail, fax, phone orders or all on-line platform of any merchants of ifc mall, and (vii) any transactions and payments made by cash, gift cards or cash vouchers.

REGISTER YOUR SPENDING WITH EASE

You can complete this hassle-free registration with your e-membership card, original sales receipts and electronic payment slips within one month from the date of purchase via the channels below:

登記消費,即可賺取ifc積分。登記手續快捷簡便,請於消費日起1個月內帶同您的電子會員卡、合資格購 物單據和電子簽賬存根正本,透過以下渠道登記:

Danietastian et ife mall	CLUB ic Lobby	Service Hours: 10am-8pm Daily 服務時間:每日上午十時至晚上八時	
Registration at ifc mall 於ifc商場登記	Concierge on Podium Level 1 (Near Shop 1090) 一樓禮賓部 (近舗號1090)	Service Hours: 9:30am-9:30pm Daily 服務時間 : 每日上午九時三十分至 晚上九時三十分	
Online Registration 網上登記	"ifc mall (Hong Kong)" app 「ifc mall (Hong Kong)」應用程式	Please refer to Page 6 詳情請參閱第6頁	

The validity period for ifc Points will end on 31 December and 30 June each year. ifc Points earned in each period will expire six months after the end of their respective earning periods.

- ifc Points earned from 1 January to 30 June of the current year will expire on 31 December of the same year.
- ifc Points earned from 1 July to 31 December of the current year will expire on 30 June of the following year.

Registration of any transaction should be completed within 30 days including the date of transaction or on or before 7 January of the next calendar year (whichever date is earlier), otherwise the transactions will be deemed as invalid for ifc Points registration. The determination of Membership Level and associated Member Privileges in the next calendar year will be affected by the Accumulated ifc Points registered for a calendar year. For example, registration of spending made on or before 31 December of a calendar year should be made on or before 7 January of the next calendar year.

ifc積分每年度共設兩個到期日:12月31日及6月30日。於每階段賺取的ifc積分,將有效至賺取階段結束後的6個月。

- 每年1月1日至6月30日賺取的ifc積分將於同一年度的12月31日到期。
- 每年7月1日至12月31日賺取的ifc積分將於下一個年度的6月30日到期。

消費登記應在消費日起1個月內(30天)或翌年1月7日前完成(以較早日期為準),否則該消費將不被接納作登記ifc積分,而會員之CLUB ic會籍及其相應會籍 禮遇亦會隨之影響。所有於同一年度的12月31日或之前的消費須於下一年度的1月7日或之前登記。

ifc DOLLARS – A NEW WAY TO USE ifc POINTS

Purple or above members can now convert ifc Points into ifc Dollars*. These ifc Dollars can be used as cash at designated merchants, offering greater flexibility and immediate access to your rewards!

CLUB ic Purple或以上會員可將ifc積分兑換成ifc Dollars*,並於指定商戶作現金消費,積分使用更靈活!

Membership 會籍	ifc Points ifc 積分	ifc Dollars	HKD 港幣(元)
Lifetime	85	1	1
Black	85	1	1
Platinum	95	1	1
Gold	100	1	1
Purple	225	1	1
Green	Inapplicable 不適用		

^{*} Members and their Affiliated Members will earn and convert the same pool of ifc Points. The ifc Points balance and ifc Dollars balance on the App will be updated after the use of ifc Dollars by a Member or Affiliated Member. Please refer to the list of the Participating Merchants on the App. The list is subject to change from time to time without prior notice to Members. To use if C Dollars to pay for a transaction, a Member will need to convert Available ifc Points on the App, and the required Available ifc Points for the transaction will be shown on the App. The minimum converted amount of ifc Dollars for each transaction is 10 ifc Dollars, and the final converted amount must be a whole number. Available ifc Points with the earliest expiry dates will be used first. By continuing with the transaction, Members confirm their acceptance of the conversion rate. There is no maximum limit on the amount that can be paid in ifc Dollars. ifc Dollars cannot be used in conjunction with other ifc mall vouchers, discounts, or promotional offers (including but not limited to ifc mall e-Gift Voucher, ifc mall Conditional Dining e-Gift Voucher, ifc mall Conditional e-Gift Voucher and Citi-ifc mall e-Gift Voucher) in the same transaction. ifc Dollars cannot be used for (i) any transaction at Apple Store, Four Seasons Hotel or Four Seasons Place, (ii) spending on or through telecommunications services, or banking or currency exchange services, (iii) spending on car parks, (iv) store credits, purchase of cash vouchers, e-cash vouchers or gift cards, purchase of or adding value to gift cards, (v) other transactions including but not limited to utilities bill payments, purchase of or adding value to stored-value cards, or (vi) online purchases, mail, fax or phone orders and all on-line platform of any merchants of ifc mall. If a Member has already used ifc Dollars but it transpires that the Member did not have sufficient Available ifc Points or ifc Dollars for such purpose for whatever reasons, the Member shall compensate ifc for any loss or damage suffered by ifc. ifc has the right to set expiry dates for ifc Dollars, ifc also has the right to adjust the conversion mechanics at any time and/or to limit the amount of ifc Dollars Members can use for each transaction without any prior notice to Members. ifc reserves the right to amend, cancel, or temporarily suspend the arrangement regarding the use of ifc Dollars at any time without prior notice to Members. Other terms and conditions apply.

[■] 主會員和附屬會員所應取及使用之 ifc Dollars 將共同計算。會員的 ifc 積分結餘及相應的 ifc Dollars 將於兌換後即時更新並反映在主會員和 附屬會員的帳戶中。請於應用程式參閱接受 ifc Dollars 商戶的名單。名單有需要時將會更新,恕不另行通知。會員須幾過 ifc 商場應用程式 將可用 ifc 積分兌換 ifc Dollars ifc Dollars 的兌換率及所需的 ifc 積分已顯示在 ifc 商場應用程式。每員於每葉交易中需使用最少 10 ifc Dollars · 最終兌換金額必須為整數。最先到期的 ifc 積分會先被使用。會員同意繼續交易即代表確認接受此兌換率。每筆交易不設最高 ifc Dollars 交易限額。 ifc Dollars 不可於同一交易與 ifc 或參與商戶所提供之其他推廣、折扣、及禮券同時使用 包括但不限於 ifc 商場電子禮券。 ifc 而場指定了費需要了購物會提入 ifc 两場指定量飲消費電子禮券及 Citi-ifc 商場購幣港券。 ifc Dollars 不能用於 ifc 形成分幣投換服務的消費; (iii) 前期現金券、電子與金券或購物禮券、機合 四季酒店或四季匯之交易; (iii) 電訊服務、銀行及外幣投換服務的消費; (iii) 於停車場的消費; (ii) 購買現金券、電子與金券或購物禮券、禮品 七及付信用額及 / 或其增值服務; (v) 其他包括但不限於繳付公用機構的帳單、購買增值咭及增值服務的消費 (包括未經授權或具欺詐成分 之交易,以手寫收據作記錄的消費,及任何沒有電子簽賬存根及 / 或商戶單據的消費); (vi) 於網上進行的消費項目、電郵、傳真或電話訂單 及與 ifc 商場商戶的任何網上交易。如果會員已經使用了 ifc Dollars,但無論出於任何限可,該會員並沒有足夠的 ifc 積分或 ifc Dollars 可供 於該目的使用,該會員需賠償 ifc 遭受的任何損失或損害。ifc 有權於任何時候就 ifc Dollars 設立有效期、調整上述兑換率,並 / 或限制會員 每至交易可使用的 ifc Dollars 金額,而不年事先通知。 ifc 保留取消、更改或暫停兑換及使用 ifc Dollars 之任何事項或其安排之權利,而無 須預先作出通知或解釋。受其他條款及級則約束。

ENJOY ELEVATED PRIVILEGES AS YOUR SPENDING GROWS

If you accumulate 600,000 ifc Points or more in 2025, you will receive a valet parking badge on 8 July 2025 or 8 January 2026 while free limousine services will be credited to your CLUB ic account based on your entitlement date.

當2025年度累計達600,000或以上ifc積分,您將於2025年7月8日或2026年1月8日獲得代客泊車服務換領證。此外,您的免費豪華轎車服務之電子禮券將於累積滿600,000或以上ifc積分當天,自動存入會員之CLUB ic帳戶中。

Accumulated ifc Points 累積ifc積分	Valet Parking Service* 代客泊車服務*	Additional Rewards ⁻ 額外獎賞 ⁻	
600,000+	6-month Free Valet Parking Service 半年免費代客泊車服務	Free Limousine Service (4 single trips) 免費轎車接送服務	
800,000+	Year-round Free Valet Parking Service 1年免費代客泊車服務	(4次單程)	

- ▲ Valet Parking Badge is valid either until 30 June or until 31 December of a calendar year or of the next calendar year as specified on individual Valet Parking Badges. Members will be notified of their entitlement of Valet Parking is app push from the "fic mall (Hong Kong)" applications. Each Member entitled to a Valet Parking Badge may register up to three (3) motor vehicle license plates registered under Member's name to enjoy Valet Parking within the validity period. Each Valet Parking Badge entitles the Member to enjoy complimentary valet parking service for four (4) consecutive hours once per day within its validity period. Parking exceeding four (4) hours per day will be charged in cash at HK\$60 per hour. Valet Parking Badge cannot be used in conjunction with other valet parking coupons or gift vouchers provided by ifc. Other terms and conditions apply.
- ~Upon accumulation of 600,000 or above ifc Points, e-tickets of 4 single limousine trips will be credited to the CLUB ic account of eligible members and members will be notified via SMS within 10 days. Free Limousine Service redeemed between 1 January and 30 June will be valid till 31 December in the same calendar year; Free Limousine Service redeemed between 1 July and 31 December will be valid till 30 June in the following year.
- ▲ 泊車證有效期為該年或翌年的6月30日或12月31日,有效期列明於個別泊車證上。會員將透過「jic mall (Hong Kong)」應用程式之推送通知,得知自己已達享用代客泊車服務資格。每位合資格換領代客泊車證之會員可登記最多三(3,輛會員先人之登記車輛的車牌。每張代客泊車證可為會員提供每日一(1)次連續四(4)小時免費代客泊車服務。如泊車時間逾四(4)小時,其後每小時項,以現金繳付港幣六十(60)元之泊車費用。代客泊車服務不可與ic所提供之其他代客泊車優惠券或禮券共同使用。受其他條款及細則約束。
- ·當會員累積滿600,000或以上ifc積分,ifc將於10天內透過短訊通知會員已達享用免費額車接送服務資格,並將4次單程免費額車接送服務之電子禮券存入會員之CLUB ic帳戶中。於1月1日至6月30日獲得的輔車接送服務須於同年12月31日或以前兑換及使用;於7月1日至12月31日獲得的輔車接送服務須於下一年度6月30日或以前兑換及使用。

Starting mid January 2026, members will be required to redeem a 6-month or 1-year Valet Parking Badge using available ifc Points through the "ifc mall (Hong Kong)" iPhone/Android applications. Further details including the required ifc Points will be announced later.

由2026年1月中旬,會員需在「ifc mall (Hong Kong)」iPhone/Android應用程式以可用ifc積分換領半年或一年代客泊車證,所需要的積分及詳情將稍後公佈。

ALL AT YOUR FINGERTIPS

Download the latest "ifc mall (Hong Kong)" app and log in to your CLUB ic membership account. Check your membership details with a series of enhanced features anytime, anywhere:

下載最新「ifc mall (Hong Kong)」手機應用程式並登入您的CLUB ic 會員帳號,隨時隨地查閱各項帳戶資料及體驗一系列升級功能:



ifc Points Summary

Check ifc Points balance at your fingertips

ifc 積分概要 隨時查閱ifc積分餘額



ifc mall e-Gift Voucher

Redeem and use e-Gift Vouchers in app without hassle

ifc**商場電子購物禮券** 輕鬆換領及使用禮券



Contactless Parking

Enjoy Contactless Parking for an elevated parking experience

免觸式泊車

登記免觸式泊車提升您的泊車體驗



ifc Dollars Conversion

Convert ifc Dollars and use as cash

兑換ifc Dollars

靈活兑換ifc Dollars作現金消費



ic Rewards

Exclusive for members to redeem gifts with ifc Points

ic積分獎賞

靈活運用ifc積分兑換茑屬獎賞



Year-round Privileges

Get a glimpse of member-only shopping and dining privileges

會員尊享禮遇

閲覽會員專屬的購物及餐飲禮遇



CLUB ic Inbox

Allow notifications, stay ahead in style and receive updates from us

CLUB ic通訊

允許傳送通知接收最新動態

AFFILIATED MEMBER – YOUR MEMBERSHIP PLUS ONE

Share your privileged status with your beloved! Every CLUB ic member can apply for a maximum of one affiliated membership for his/her spouse, parents, son or daughter*. With every Hong Kong dollar spent and registered by the Affiliated Member using electronic payment at a participating merchant in ifc mall (please refer to Page 4-5), he/she will earn one ifc Point for the corresponding member account.

The Affiliated Member also enjoys designated year-round shopping and dining privileges, invitations to CLUB ic events and more.

與摯愛共享優尚生活姿彩!每位CLUB ic會員可申請最多一個附屬會籍予其配偶、父母或子女*。附屬會員以電子貨幣於ifc商場指定商戶簽賬購物每港幣1元並登記(詳情請參閱第4至5頁),他/她便可為其主卡帳戶賺取1個 ifc 積分。

附屬會員亦可尊享會員之全年購物和餐飲優惠,參與CLUB ic獨家精彩品味活動及更多其他優惠。

- * Only applicable to Lifetime, Black, Platinum, Gold and Purple members. The Affiliated Member must be above the age of 18 and is currently not a CLUB ic member.
- *只限 Lifetime、Black、Platinum、Gold 及 Purple 會員。附屬會員必須年滿18歲並為非CLUB ic會員。

YEAR-ROUND SHOPPING AND DINING PRIVILEGES

全年購物及餐飲優惠

With your CLUB ic membership*, you are privileged with shopping and dining offers throughout the year at designated merchants in ifc mall. Simply present your CLUB ic e-membership card to enjoy the privileges.

CLUB ic 會員 * 於 ifc 商場指定商戶全年尊享購物及餐飲禮遇。只需出示您的CLUB ic 電子會員卡即可享受優惠。

Year-round privileges are updated regularly. Please log in to "ifc mall (Hong Kong)" appor visit CLUB ic website for the latest privileges.

全年禮遇將定期更新。請登入「ifc mall (Hong Kong)」手機應用程式或瀏覽 CLUB ic 網站查閱全部禮遇。



CLUB ic Website CLUB ic 網站



ifc mall (Hong Kong) app ifc 商場手機應用程式

Terms and conditions apply.

受條款及細則約束。

^{*}Only applicable to Lifetime, Black, Platinum, Gold and Purple members.

^{*}只限Lifetime、Black、Platinum、Gold 及 Purple 會員。

EXCLUSIVE ACCESS TO CLUB ic LOBBY

Exclusive unlimited access for Lifetime and Black members. Platinum members can enjoy up to 36 times per calendar year, while Gold members can enjoy up to 12 times per calendar year. Relax and enjoy a moment of peace together with the special services brought to you by CLUB ic. Light refreshments are available on a first come, first served basis, while stocks last. Each member may access CLUB ic Lobby once per day and may bring a maximum of one guest for every visit.

Visit CLUB ic Lobby for more details.

Lifetime及Black會員可無限次尊享CLUB ic Lobby為您提供的尊貴服務,Platinum會員同一年度可尊享36次,而Gold會員同一年度可尊享12次。您亦可舒適愜意地享受寧靜時刻,或於到訪時享用茶點(視乎供應情況而定)。會員同一日最多可享用CLUB ic Lobby乙次,每次最多可攜一位賓客。

歡迎蒞臨CLUB ic Lobby 了解更多。



CLUB ic LOBBY

Level 2, One International Finance Centre 1 Harbour View Street Central, Hong Kong

Service Hours: 10am-8pm daily Service Hotline: (852) 2904 2199 香港中環港景街1號 國際金融中心一期二樓

服務時間:每日上午十時至晚上八時

服務熱線:(852)29042199



Download ifc mall (Hong Kong) app 下載 ifc mall (Hong Kong)手機應用程式

For more details, please visit www.ifc.com.hk/CLUBic or contact us at: CLUB ic Hotline: (852) 2904 2199

Email: CLUBic@ifc.com.hk

如欲了解更多詳情,請瀏覽 www.ifc.com.hk/CLUBic 或與我們聯絡:

CLUB ic服務熱線: (852) 2904 2199 電郵地址: CLUBic@ifc.com.hk

All programme details listed in this booklet are also subject to terms and conditions posted on www.ifc.com.hk/CLUBic. 小冊子內所列內容亦受 www.ifc.com.hk/CLUBic 所列明的條款及細則所約束。

Reference no.: WB202503